
ZÁPIS č. 5 
z jednání školské komise dne 8.10.2024 

 
Přítomni: Zuzana Sýkorová, Jaromír Beran, Monika Bromovská, Dagmar Caislová, Martin Čech, Jitka Šrejberová, 
Emilie Trakalová, Tomáš Treichel. 

Omluveni: František Adam Jedlička 

Hosté: Stanislava Malkusová Hlaváčková, DiS (nová ředitelka MŠ Havlíčkova) 

Tajemník komise: Jana Burešová. 

Prezenční listina je nedílnou součástí tohoto zápisu, nepodléhá zveřejnění umožňující dálkový přístup. 

Program: 
1. Úvod 
2. Představení nové ředitelky MŠ Havlíčkova 
3. Různé 
4. Závěr 

 
ad 1) Předsedkyně komise p. Sýkorová přivítala (po úvodní volné diskusi k tématu vzdělávání asistentů do škol, 
kterému by se chtěla komise věnovala na některém z příštích jednání) všechny přítomné na prvním setkání v novém 
školním roce 2024/2025 a následně přivítala novou ředitelku MŠ Havlíčkova. 
 
ad 2) 
Nová paní ředitelka se představila a pohovořila s přítomnými o svých začátcích a představách do budoucna: 

 její první dojmy a postřehy, 

 o odloučeném pracovišti v Tichém údolí a demografickém vývoji v Roztokách, 

 nejen o začlenění více aktivit do školky a její propojení s ostatní komunitou v Roztokách. 
 
Závěr / usnesení 
Členové popřáli paní ředitelce mnoho úspěchů v její nadcházející činnosti. 
 
ad 3) 
 
Předsedkyně komise jako nový koordinátor EVV promluvila o chystaných plánech a spolupráci se školami.  
 
Členové komise obdrželi od koordinátora prevence kriminality MÚ na základě zadaného úkolu z předchozího jednání, 
(viz zápis) přislíbený podklad. Proběhla diskuse členů nad obsahem a potřebou uchopení prevence kriminality ve 
vztahu k dětem a žákům i v době, kdy jsou mimo školu.  
 
Závěr / usnesení 

 Členové komise navrhují zorganizování společného setkání školské komise se zástupci zainteresovaných 
stran (MÚ) a zástupců ze ZŠ (preventista a školní psycholog). 

 Členové komise si připraví na příští jednání témata, kterým se v tomto školním roce je zapotřebí/chtějí 
věnovat. 

 
ad 4) V závěru jednání předsedkyně komise p. Sýkorová poděkovala všem přítomným za účast a ukončila jednání. 
 
Příští schůzka komise se uskuteční operativně a bude upřesněn v návaznosti na možnostech společného setkání. 
 
Zapisovatel: Burešová, dne 9.10.2024    Ověřovatel a schvalovatel: Sýkorová 
Lhůta pro připomínky členů od 18.10.  do 23.10.2024  Ověřeno tel/emailem dne 16.10.2024 


